

SciencesPo

巴黎政治大学（Sciences Po）1872 年成立于巴黎塞纳河畔，是人文社科领域的世界著名学府。涵盖本、硕、博阶段，传统支柱学科：政治、经济、法律、历史和社会学。2015 年 QS 世界大学排名中，巴政的国际事务学及政治科学排名全球第 5 位。

一百多年来巴政已为国际社会培养了无数精英，其中包括联合国秘书长加利，二战后 7 位法国总统中的 5 位（如希拉克、萨科齐及现任总统奥朗德），13 名法国总理，12 名外国现任或前任国家政府首脑，4 名国际货币基金组织总裁，现代奥林匹克之父顾拜旦，时尚大师克里斯汀·迪奥，当代世界文学大师马塞尔·普鲁斯特，罗斯柴尔德家族掌门人大卫·罗斯柴尔德，及无数跨国集团 CEO 等。中国近代著名国学大师陈寅恪先生，现任中国驻比利时大使曲星也毕业于巴政。巴政的学生来自全球 150 个国家。其中中国学生是继美国和德国后，第三大国际学生来源国，也是第三大巴政奖学金获得群体。

巴政官网：<http://www.sciencespo.fr/en/home>

Since its creation in 1872, Sciences Po has been a world preeminent university in the social sciences and humanities. The QS World University Rankings 2015 ranks Sciences Po 5th globally in Politics and International Studies.

Its alumni play an important role in both public and private sectors around the world, including for example, five of the last seven French Presidents (Jacques Chirac, François Hollande), Boutros Ghali (former Secretary General of the United Nations), Pascal Lamy (former Director General of the WTO), David de Rothschild (Chairman of Rothschild Continuation Holdings), Christian Dior (haute couture fashion designer)...

Sciences Po is open to the world with international students from 150 countries. It offers dual degrees with international partners including Columbia University, the London School of Economics, Peking University, etc. Chinese students form the 3rd foreign group at Sciences Po after American and German students, they also appear as the 3rd most represented group in Sciences Po's scholarship program for international students.

Website: <http://www.sciencespo.fr/en/home>